
Zápis 

z valné hromady členů sdružení Mandl, konané dne 21. 8. 2021 

 

Přítomni: dle prezenční listiny, také se zúčastila zástupkyně obecního úřadu 

 

1. Zahájení valné hromady: 

 p. Chmelíček seznámil přítomné s programem dnešního jednání. Poté požádal, aby ti, kteří ještě 

tak neučinili, zaslali e-mailové adresy pro lepší a rychlejší komunikaci. 

Po jednání mají členové možnost uhradit poplatky za odpad i osadní poplatky. 

 

 

2. Výsledky hospodaření 

k 31. 12. 2020 v bance bylo           140 054,45Kč          v pokladně    30 882,00 Kč 

k 17. 8. 2021  v bance bylo           212 514,45Kč         v pokladně     6 616,00 Kč 

 

3. P. Chmelíček upozornil na dlužné částky za osadní poplatky a vodovod a požádal o jejich 

úhradu. 

4. p. Chmelíček uvedl, že v předchozích letech revizní komise nefungovala. Kontrola pokladny 

bude provedena po skončení schůze, ze které bude proveden zápis. 

5. Hlavním bodem dnešní schůze je volba nového výboru osady Mandl 

- předseda: nebyl zvolen /svolává 1x ročně valnou hromadu osady a připravuje materiály k 

projednání/ 

- místopředseda: pí Jaroslava Žďárská - tuto funkci přijala na období jednoho roku - jednohlasně 

odsouhlaseno / spolupracuje s předsedou osady a organizuje brigády/ 

- mandátová komise: pí. Jitka Kulichová, pí. Ivana Chmelíčková - jednohlasně odsouhlaseno 

/zajišťuje prezenční listinu/ 



- pokladní: pí Břízová Šárka - jednohlasně odsouhlaseno /zajišťuje výběr osadních poplatku, 

výplatu odměn výboru osady a úhradu mimořádných výdajů/ 

- správce vodovodu: p. Martin Hanousek, p. Roman Vancl, p. Ladislav Peřina - jednohlasně 

odsouhlaseno /provádí na jaře spuštění vodovodu a na podzim jeho uzavření, provádí čištění 

rezervoáru a současně provádí kontrolu stavu vodovodu/ 

- kontrolní komise: pí Eva Peřinová, pí Ludmila Kratochvílová - jednohlasně odsouhlaseno 

/provádí revizi pokladny min. 1x za rok/ 

- hospodář: p. Ivan Chmelíček - tuto funkci přijal na období jednoho roku - jednohlasně 

odsouhlaseno /ukládá peníze v hotovosti do banky/ 

 

6.  Různé: 

- p. Chmelíček uvedl, že rozpočet hospodaření bude rozdělen na část, která platí pro všechny 

osadníky, jedná se o zastávku, skákadlo, nářadí, čerpadla, vybavení hřiště atp. 

Ostatní na provoz a údržbu vodovodu. 

Dále p. Chmelíček uvedl, že osadní poplatek bude pro příští rok snížen o 200 Kč z důvodu 

dostatečné množství financí na účtě. 

Výše poplatků jednotlivých osadníků bude uveřejněna ve vývěsce. 

- p. Pavel Šejbl ml. upozornil na havarijní stav vodovodu, proto nevidí důvod ke snižování 

poplatků. K tomuto se nikdo z účastníků nevyjádřil. 

- p. Chmelíček uvedl, že bude nutné zorganizavot brigádu do vyčištění prostoru kolem 

vodojemu, úklid kolem kontejnerů atp. 

- p. Chmelíček uvedl, že je nezbytně nutné odkoupit pozemek u vodojemu /majitel p. Dostál - 

požaduje 12 000 Kč, pozemek pod studnou /majitel p. Janza - odhad 10 000 Kč/ - Bude možné o 

tomto jednat, až bude zvolen nový předseda osady, ohledně podepsání smluv 

- p. Škarka dal návrh na zastřešení kontejnerů. Domnívá se, že okolí kontejnerů je vizitkou osady. 

Muselo by se projednat s Obecním úřadem. Proběhlo hlasování a většina osadníků nesouhlasila. 

- pí Žďárská vznesla dotaz, proč se kontejnery nevyváží častěji. p. Hanousek uvedl, že v obci se 

vyvážejí kontejnery takto: 1x za měsíc plast, 1x za 2 měsíce papír, 1x za 14 dní komunální odpad. 

Jinak je k dispozici sběrný dvůr. 



-  pí Šejblová Petra uvedla, že co se týká odsouhlasené výše osadního poplatku ve výši 1500 Kč 

na letošní rok dodrželo pouze 7 osadníků, proto jim rozdíl mezi původně stanovenou výší bude 

vrácen. 

 

Jelikož už nikdo z osadníků neměl návrhy ani připomínky k chodu osady, tak byla dnešní schůze 

ukončena. 

Dne 21. 8. 2021, zapsala Kratochvílová L. 


